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Vragen van de leden Leijten,
Langkamp en Van Gerven (allen
SP) aan de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het sluiten van de verloskundige
afdeling van het ziekenhuis in Delfzijl.
(Ingezonden 9 juli 2009)

1
Wat is uw reactie op het feit dat de
ziekenhuizen in Delfzijl en
Winschoten hebben besloten de
klinische verloskunde en
kindergeneeskunde te concentreren
in Winschoten?1

2
Wat betekent dit voor de
thuisbevallingen in de regio Delfzijl?

3
Vindt u dat thuisbevallingen in de
regio Delfzijl op een verantwoorde
manier mogelijk moeten blijven?
Zo nee, waarom niet?

4
Op welke wijze kan de veiligheid voor
thuisbevallingen in de regio Delfzijl
worden gegarandeerd? Wordt het
45 minuten criterium voor acute
situaties wel gehaald als klinische
bevallingen niet meer mogelijk zijn in
Delfzijl?

5
Wat vindt u van het gegeven dat de
hoofdoorzaak van de concentratie is
gelegen in het niet kunnen
aantrekken van gynaecologen omdat
ze er doodeenvoudig niet zijn volgens

de directie? Onderschrijft u deze
conclusie en zo ja, waarom?

6
Is het niet absurd dat deze
ziekenhuizen een beroep moeten
doen op Duitse collega’s omdat er
kennelijk te weinig eigen
gynaecologen worden opgeleid?
Zo nee, waarom niet?

7
Hoe beoordeelt u de toekomst op
lange termijn voor het ziekenhuis in
Delfzijl? Bent u nog steeds van
mening dat dit een volwaardig
ziekenhuis behoord te zijn?2 Valt wat
u betreft daar ook klinische
gynaecologie en klinische
kindergeneeskunde onder? Zo nee,
waarom niet?

8
Is het niet wenselijk, zeker ook voor
de continuïteit voor de langere
termijn voor de klinische
gynaecologie en verloskunde in de
ziekenhuizen in Delfzijl en
Winschoten dat er wordt
samengewerkt met de ziekenhuizen
in Groningen (UMCG en Martini)?
Zijn daartoe al stappen ondernomen?
Zo nee, bent u bereid dit te
stimuleren in het belang van een
goede bereikbaarheid van de
klinische gynaecologie in
Oost-Groningen?

9
Hoeveel vacatures zijn er thans in
Nederland voor gynaecologen en
vindt u dit aantal aanvaardbaar?

10
Kunt u toelichten in welke
ziekenhuizen in Nederland nog meer
problemen dreigen met het
aantrekken van gynaecologen?

11
Wat vindt u van het gegeven dat 1 op
7 nieuw geregistreerde gynaecologen
in de periode 2000–2006 van
buitenlandse afkomst is? Is dit niet
een aanwijzing dat er in Nederland te
weinig gynaecologen worden
opgeleid?3

12
Vormt het tekort aan gynaecologen
niet een regelrechte bedreiging voor
het voortbestaan van kleinere
ziekenhuizen, omdat door de tekorten
de dienstenbelasting voor
gynaecologen aldaar te hoog wordt?

13
Is het waar dat het aantal
opleidingsplaatsen thans 48 tot 50
bedraagt? Is het niet verstandiger uit
te gaan van de reële groei van de
gynaecologische hulpvraag met 2%
gebaseerd op de werkelijke groei van
de afgelopen jaren in plaats van de
1% groeiraming van het
Capaciteitsorgaan, hetgeen betekent
dat de opleidingscapaciteit met circa
20 plaatsen per jaar zou moeten
worden uitgebreid?4 Bent u hiertoe
bereid? Zo nee, waarom niet?

14
Wat vindt u van het feit dat 1 op de 6
geregistreerde kinderartsen van
buitenlandse afkomst is in de periode
2000–2006?3 Is het uit dien hoofde
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niet onverstandig het aantal
opleidingsplaatsen voor kinderartsen
te verlagen naar 38-39 per jaar
hetgeen beduidend lager is dan de
afgelopen jaren? Betekent dit niet
weer een open sollicitatie naar
problemen in de toekomst voor de
kleinere ziekenhuizen om
kinderartsen te werven zoals voor
enkele jaren geleden het geval was?
Zo nee, waarom niet?

15
Bent u bereid de numerus fixus voor
artsen op te heffen? Zo nee, waarom
niet?

1 Dagblad van het Noorden, 7 juli 2009:
«Delfzicht ziekenhuis sluit klinische
gynaecologie en kindergeneeskunde»
http://www.dvhn.nl/nieuws/noorden/groningen/
article4904693.ece/Delfzicht_sluit_
klinische_gynaecologie_en_
kindergeneeskunde
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 685.
3 Capaciteitsorgaan, februari 2008:
«Capaciteitsplan 2008».
http://www.capaciteitsorgaan.nl/documents/
Capaciteitsplan2008_000.pdf
4 Nivel, november 2006: «Monitor
arbeidsmarkt gynaecologen 2006»
http://www.nivel.nl/pdf/monitor-
arbeidsmarkt-gynaecologen-2006.pdf

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 14 september 2009)

De vragen van de Kamerleden
Leijten, Langkamp en Van Gerven
(SP) over het sluiten van de
verloskundige afdeling van het
ziekenhuis in Delfzijl kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat ik mij
goed wil laten informeren over de
aanleiding van deze beslissing alsook
de maatregelen die het ziekenhuis en
het ROAZ hebben genomen ten
aanzien van de veiligheid en kwaliteit
van genoemde specialismen in de
regio.
De beantwoording zal plaatshebben
in de derde week van september.
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